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Abstract (en)
In the case of this pedal (1), which is fixed to a corresponding pedal fixing device by means of a strap or band (6) and is mounted on a support
having a pivot (2) and, on its front part, has an adjustable to-piece (5), a pivoting heel support (4), which is provided for adjustments in the vertical
and horizontal position, is articulated on the rear part by fixing means (3). In order to spare the drummer the learning of foot technique, which is
sometimes difficult, he can obtain a particularly high playing tempo with a minimally amplified, rocking foot motion by using the heel support pivoted
into the vertical position, while, in the horizontal position of the heel support, he ensures the customary playing mode. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei diesem Fußpedal (1),das mittels Riemen oder Band (6)an einer entsprechenden Fußpedalhalterung befestigt ist und auf einer Auflage mit Achse
(2) gelagert ist,sowie an seinem vorderen Teil eine verstellbare Fußspitzenhalterung (5)aufweist,ist am hinteren Teil ein durch Befestigungsmittel
(3) schwenkbarer Absatzauflagewinkel (4)angelenkt,der für Einstellungen in vertikaler bzw. horizontaler Position vorgesehen ist. Um dem
Schlagzeuger das Erlernen der mitunter schwierigen Fußtechnik zu ersparen,kann er,unter Verwendung des in vertikale Position geschwenkten
Absatzauflagewinkels,mit einer minimal verstärkten Fußbewegung wippender Art,ein besonders hohes Spieltempo erzielen,während er bei
horizontaler Position des Absatzauflagewinkels die übliche Spielweise gewährleistet.
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